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Bedankt, supporters!
Foto  Steven Hendrix
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Ik moet een jaar of twee geweest zijn toen ik voor het eerst samen met mijn 
bompa naar de Buffalo ‘s ging kijken in het Ottenstadion. Het zou me niet 
verbazen mocht ‘Buffalo’ een van mijn eerste woordjes geweest zijn. De 
Gantoise werd snel een vaste waarde in mijn leven. Ik herinner me hoe 
we eerst in de Martino aan het Zuid onze maag vulden en daarna afzakten 
naar Gentbrugge om er samen met vele Gentenaars onze Buffalo’s naar 
de overwinning te roepen. Die verbondenheid tussen de supporters heb ik 
altijd prachtig gevonden. Samen als twaalfde man achter onze ploeg, door 
weer en wind onze troepen aansturend, ongeacht rang of stam. 
Voor mijn bompa ziek werd, gingen we nog samen arm in arm naar ons 
Gantoise, met een blauwwitte sjaal om de nek. Ik kreeg er de belangrijkste 
politieke les van mijn leven. Ik zag de fonkel in de ogen van de mensen 
die mijn bompa kruisten. Zowel jonge als oudere Buffalo fans kwamen 
mijn bompa begroeten en ik keek met bewondering naar hem op. Waarom 
legden ze zo vriendschappelijk een arm rond hem? Waarom behandelden 
ze hem als een van hen? Waarom zagen ze hem zo graag? Dat begreep 
ik pas later. Omdat bompa ook echt een van hen was. Authentiek, zonder 
kapsones, tolerant, met oprechte interesse voor iedereen. ‘Dat is politiek’, 
zo zei hij mij.
Een Buffalo ben je of ben je niet. Zo simpel is dat. Je kan niet een beetje 
of half Buffalo zijn. Buffalo ben je en blijf je voor het leven. Dat is ook het 
mooie, want het verbindt verschillende generaties Gentenaars die samen 
vurig voor hun ploeg supporteren. Dat doen ze vol overgave, ongenadig, 
steeds met een scherp oordeel klaar. Als de Buffalo ‘s spelen is er niet één 
scheidsrechter, maar zit het hele stadion vol scheidsrechters. Voor, tijdens 
en na de match volgt de ene analyse na de andere, waarbij de stemmen 
verheffen en er breed wordt gesticuleerd. Heerlijk. Want zo zijn Buffalo’s: 
met hun hart bij de ploeg. En waar het hart vol van is, daar loopt de mond 
van over.
De Gantoise is ook de lijm van vele vriendschappen. Met een vaste groep 
vrienden eerst een frietje ‘stekken’, dat doorspoelen met een pint om 
dan samen achter de goal luidkeels te supporteren voor AA Gent, meer 
moet dat niet zijn. Telkens weer een ontlading, telkens weer dansen op de 
koord van vreugde en verdriet. Dat smeedt banden voor het leven. Er zijn 
de hoogtepunten zoals de bekerfinales van 2008 en 2010, de historische 
Europese matchen, de derby’s tegen Lokeren en de erestrijd tegen FCB. 
Elke match opnieuw staat de eer van Gent op het spel, voelen we ons 
gekrenkt als we verliezen en zijn we fier als een gieter als we winnen. Zo 
is voetbal.
Recent stapte AA Gent een nieuw tijdperk in, met een gloednieuw 
Arteveldestadion. Als Buffalosupporters namen we met spijt in het 
hart afscheid van ons Ottenstadion waar we spelers als Mance Seghers, 
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Richard Orlans, Maurice Willems, Roland Storme, Ronny Martens, Erwin 
Vandenbergh, Eric Viscaal, Ole Martin Arst en Mbark Boussoufa fel 
hebben aangemoedigd. Gelukkig blijft de middenstip en het deel van het 
grasveld bewaard in de vorm van een park als blijvende herinnering aan 
‘den Ot’.
Met het nieuwe stadion zijn we klaar voor een mooie toekomst voor 
KAA Gent. Maar liefst 20.000 voetbalfans kunnen er in alle comfort de 
wedstrijden volgen. Het zal een nieuwe boost geven aan onze geliefde 
club. Samen met u kijk ik er naar uit dat KAA Gent weer meestrijdt voor 
de kampioenstitel, dat alle Gentenaars samen hun ploeg vooruit stuwen 
naar ongekende hoogten, dat we van het nieuwe stadion een nieuw thuis 
maken voor de Gantoise. Mijn zoon Cezar zal er vanop mijn arm zijn 
eerste voetbalmatch zien. Voor zijn en de toekomstige generaties zal ‘den 
Artevelde’ even betekenisvol zijn als voor ons ‘den Ot’. Buffalo for ever!

Mathias De Clercq
Eerste schepen Stad Gent
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